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С Ъ В Е Т   З А   Е Л Е К Т Р О Н Н И   М Е Д И И 

 

 

П Р О Т О К О Л  

 

№ 02  

от редовно заседание, състояло се на 15.01.2013г. 

 

ПРИСЪСТВАЛИ: Георги Лозанов, Анна Хаджиева, София Владимирова, Анюта 

Асенова, Мария Стоянова 

 

Начало на заседанието 11:00 часа, водено от Георги Лозанов – Председател на 

СЕМ, старши специалист деловодител-протоколчик – Магдалена Сергиева 

 

ДНЕВЕН РЕД: 

1. Подписване на Споразумение между Централната избирателна комисия, 

Съвета за електронни медии и доставчиците на медийни услуги във връзка с 

информационната кампания за Националния референдум 2013 г. 

 

2. Доклади на Дирекция „Специализирана администрация – НЛРПР” във връзка 

с:  

а) информация, постъпила от КРС по реда на чл. 116, ал. 1 и ал. 2 на ЗРТ, за 

наличен честотен ресурс в открита с решение на СЕМ № 162/07.07.2012 г. процедура; 

б) заличаване на регистрация и удостоверение за радиодейност № 02-

025/15.02.2010 г.; 

в) уведомление от „ТВ-Студио-БГ Днес” ЕООД; 

г) заявления, постъпили по реда на Закона за достъп до обществена информация 

от: 

- Сдружение „Християнски център”; 

- „Програма Достъп до информация”. 

Вносител: Ант. Лозенска - Тодорова. Докладва: Ем. Станева.  

 

3. Доклади на Дирекция «Специализирана администрация – НЛРПР» относно: 

а) осъществен надзор за наличие на скрити реклами и спонсорски заставки с 

лекарстве-ни средства в програмите на доставчици на медийни услуги 

б) експертен анализ върху практики за продуктово позициониране, реализирани в 

дейността на доставчици на медийни услуги, като частен случай тематичното 

позициониране; 

в) постъпили в СЕМ писма от: 

- Комисията по култура, гражданско общество и медии; 

- Администрацията на Президента; 

- ЕПРА за процеса на консултиране и приемане на програма за 2013 г.; 

- организации за колективно управление на права, сродни на ФИЛМАУТОР; 

- „Фокс интернешънъл ченълс България” ЕООД; 
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- „СКАТ” ООД. 

г) административно-наказателни производства: АУАН №: 31, 32, 99, 102, 108, 

113, 117 и 118/2012 г. 

Вносител: Ант. Лозенска - Тодорова. Докладват: Дор. Петрова, Ир. Христова, Ем. 

Радева, Д. Кирковска, Д. Петрова, Г. Шиникова.  

 

4. Доклади на Дирекция „Обща администрация” във връзка с: 

а) програма на Европейски проект за независими медии в сравнителните 

демократични системи (MEDIADEM); 

б) осигуряването на необходими за дейността на СЕМ услуги от външни фирми; 

в) обявяване на конкурс за длъжност «счетоводител» в отдел „Бюджет и 

финанси”. 

Вносител: Р. Петров. Докладват: Цв. Дончева, Спаска Янева, М. Андреева, Ива 

Георгиева.  

 

Разни. 

 

ПО ТОЧКА ПЪРВА: Подписване на Споразумение между Централната избирателна 

комисия, Съвета за електронни медии и доставчиците на медийни услуги във връзка с 

информационната кампания за Националния референдум 2013 г. 

Присъстващи от Централната избирателна комисия: Красимира Медарова – председател 

и Севинч Солакова – секретар. 

Присъстващи от АБРО: Атанас Генов – председател на УС 

На срещата присъстваха и доставчици на медийни услуги.   

Георги Лозанов поздрави присъстващите. Каза, че е изключително доволен, че токова 

събитие се случва, подписването на тристранно споразумение между Централната 

избирателна комисия, Съвета за електронни медии и търговските доставчици на 

медийни услуги. Най-съществена част, е че това споразумение е допълването на базата 

на саморегуляцията на съществуващата регулация на медийното поведение в 

кампанията в две посоки: първо за това, че ще се представят равнопоставено гледните 

точки в дебата за ядрената енергетика. В Закона няма такова изискване по отношение на 

търговските медии. Те биха могли да вземат страна, да убеждават в една или друга 

посока. Опитът във всякакви кампании за избори обаче, показва отговорността на 

медиите към избирателя. До сега тяхното поведение е било коректно и балансирано. 

Второто, което е по-специфично и по-важно, гарантира известно присъствие на 

неплатената журналистика, тъй като има риск тези кампании, както нормативно е 

предвидено, да минат изцяло на базата на финансовите възможностите на двете страни. 

В споразумението, освен клаузите свързани с медийното съдържание, има и много други 

обстоятелства, които гарантират коректна и предвидима кампания. Изказа благодарност 

на колегите си от ЦИК, за съдействието. Изказа благодарността си и към АБРО за това, 

че много конструктивно и с отговорност към собствената си аудитория и към 

гражданите са се включили в дебатите по текста и сега в подписването. Изказа 

благодарност и към доставчиците на медийни услуги, които са се отзовали на поканата 

за подписването на споразумението. Поради невъзможност да присъстват и да подпишат 
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споразумението от радио „К2” ще се включат в неофициален порядък. Не по малко 

сложна е самата кампания за референдума, като изтъкна, че случая има два 

референдума, които едновременно се водят. Първият референдума е за самия 

референдум и от това дали хората ще излязат да гласуват или не зависи дали ще 

подкрепят тази форма, която е нова за нашата демокрация. Вторият е с конкретния 

въпрос. Каза, че следейки кампанията, не като член на регулатора, а като гражданин, 

който трябва да се мотивира да гласува на референдума, се объркват от посланията, 

които излизат в тази кампания. Гражданите имат  нужда от сериозна медийна кампания 

за да могат да вземат решение дали и как да гласувам. Надява се, че втората част на 

кампанията ще даде повече яснота. По-скоро, като медиен анализ каза, че има нужда 

повече от експертно говорене, от журналистическо говорене по-малко политическо, 

защото политическото говорене, по-трудно дава мотивация, особено във една доста 

специализирана сфера – в сферата на енергетиката.  

Красимира Медарова изказа благодарност към Съвета за електронни медии, АБРО и 

останалите медии, които се включват в споразумението. По нейна преценка и общата 

преценка на Комисията, особено позитивите, които намират са сключването на това 

споразумение за националния референдум. Въпреки политическата окраска, която 

според нея няма как да няма, по естеството си не би следвало да е политическо 

мероприятие. Това е инструмент за пряко участие на гражданите и много е важно те да 

разберат, какво представлява възможността да упражнят правата си и чрез национален 

референдум. Това не е първият референдум изобщо, но това е първият референдум, 

който е по инициатива на гражданите и народните представители. Преди да започне 

информационната кампания от ЦИК са потърсили съдействие от търговските медии, 

които са откликнали. АБРО също е изпратила много свои представители и е проведена 

една обща среща. Законът не регламентира техните задължения и точният начин, по 

който трябва да реализират и отразяват информационната кампания на участниците. 

Всички без изключение са изразили своето становище, че с желание се включват в този 

обществен ангажимент. Предоставили са преференциални тарифи за отразяване на 

позициите, по въпроса за Националния референдум. Съветът също е оказал подкрепа в 

желанието им реализацията на информационно разяснителната кампания, да бъде по 

начин по който гражданите да придобият повече информация за това, какво се случва и 

в какво те участват. Каза, че според тях информационната кампания не се развива, както 

се е очаквало, тъй като информацията, която се подава е в по ограничен формат. Остават 

по-малко от две седмици и се надява кампанията да стане по интензивна в този период 

от време, но при всички случай това е едно начало на отразяване на такъв тип събитие. 

Изказа благодарност към търговските медии и СЕМ за инициативата, тъй като тя е 

тяхна.  Изрази позицията на ЦИК, че такива инициативи, които са свързани с 

комуникация между институциите между медиите са само позитивни.  

Атанас Генов благодари на СЕМ, на ЦИК, за първото по рода си споразумение. Когато 

се касае за търговски медии обикновено фокусът е свързан с друг тип интереси, но в 

същото време те имат своята отговорна функция. В случая всички членове на АБРО са 

се споразумели. Подписването на такова споразумение е в интерес на гражданите, тъй 

като информираността на гражданите е от изключително значение. Правилният им избор 

би следвало да бъде съставен след такава информираност. АБРО с радост подкрепя това 
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споразумение. Изрази готовност за в бъдеще, че биха подкрепили под някаква форма 

може би и споразумение за парламентарни, местни и съответно друг вид избори. Заяви, 

че търговските медии въпреки, че имат свои интереси, поставят на първо място 

информираността на гражданите, за да могат да направят правилния избор т.е. да се 

видят съответните страни и всеки гражданин сам за себе си да направи своя избор.  

Георги Лозанов покани присъстващите да преминат към подписване на 

споразумението.  

 

След като всички страни подписаха споразумението се пристъпи към обсъждане на 

останалите точки от дневния ред.  

Предложение към точка разни: проект на съобщение по чл.125в; информация за БНР; 

докладна записка от директора на дирекция „Обща администрация” във връзка с 

техническо осигуряване; информация относно контрола на достъп до 5-и и 6-и етаж;  

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за” (Мария Стоянова не присъства на гласуването): 

прие дневния ред с направените допълнения.  

 

ПО ТОЧКА ВТОРА: Доклади на Дирекция „Специализирана администрация – НЛРПР” 

във връзка с:  

а) информация, постъпила от КРС по реда на чл. 116, ал. 1 и ал. 2 на ЗРТ, за наличен 

честотен ресурс в открита с решение на СЕМ № 162/07.07.2012 г. процедура; 

Антоанета Лозенска докладва писмото от КРС, с което предоставя информация за  

наличие на свободен честотен ресурс за град Смолян. Предложението е първо да бъде 

изработен график за лицензиране през 2013г. Същия ще бъде подготвен за следващо 

заседание, след това да бъде обявен конкурс за свободните честоти за гр. Смолян.  

 

б) заличаване на регистрация и удостоверение за радиодейност № 02-025/15.02.2010 г.; 

Антоанета Лозенска докладва проект на решение за заличаване регистрацията за 

радиодейност на ОП „Общинско кабелно радио Велико Търново”.  

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”(Мария Стоянова не присъства на гласуването): 
на основание чл.32, ал.1, т.16а и т.16 и чл.125к, ал. 2 от Закона за радиото и телевизията, 

заличава регистрацията за радиодейност на ОП „Общинско кабелно радио Велико 

Търново”, с адрес на управление: гр. Велико Търново, ул. Христо Ботев № 14, ет. 4. 

Заличава програма „Общинско кабелно радио Велико Търново”, с общ (политематичен) 

профил, 5 часа продължителност и местен териториален обхват от Раздел Първи на 

Публичния регистър, поддържан от СЕМ.  

 

в) уведомление от „ТВ-Студио-БГ Днес” ЕООД; 

Антоанета Лозенска запозна Съвета с постъпилото писмо, с което дружеството 

уведомява, че на основание сключен договор за покупко-продажба от 23.11.2012 г. е 

придобило телевизионна програма BG-DNES.TV. Предложението е да бъде изпратено 

писмо до ТВ-СТУДИО-БГ ДНЕС ЕООД, както и на доставчика  ТЕЛЕВИЗИЯ 

БЪЛГАРИЯ ДНЕС ТВ ЕООД, с което да бъдат уведомени, че ЗРТ не предвижда 
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прехвърляне на регистрация и в този смисъл доставчик, който има право да създава и 

разпространява програма BG-DNES.TV остава регистрираното от СЕМ лице. В случай, 

че то не желае да създава занапред програмата, следва да подаде искане за прекратяване 

на регистрацията й и заличаването й от Публичния регистър на СЕМ. 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”(Мария Стоянова не присъства на гласуването): 
одобрява предложението на Антоанета Лозенска.  

 

г) заявления, постъпили по реда на Закона за достъп до обществена информация от: 

- Сдружение „Християнски център”; 

Антоанета Лозенска докладва за искането.  

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”(Мария Стоянова не присъства на гласуването): 
на основание чл. 32, ал. 1, т. 18 от Закона за радиото и телевизията, във връзка с чл.33 и 

чл. 34, ал. 1 от Закона за достъп до обществена информация: 

І. Предоставя на Сдружение с нестопанска цел Християнски център достъп до 

Заповед РД № 05-3674/22.10.2001 г. на председателя на ДКД, с която е определен 

размера на първоначалната лицензионна, както и годишната лицензионна такса за 

Индивидуална лицензия за радиодейност № 431-00451/26.07.2001 г. Исканата 

информацията се предоставя на хартиен носител в деловодството на Съвета за 

електронни медии на адрес: гр. София, бул. Шипченски проход” 69, ет. 5, стая 506, след 

представяне на документ за платени разходи. Срокът, в който се осигурява достъп до 

исканата информация, е 30 (тридесет) дни, считано от датата на уведомяването на 

заявителя за настоящото решение. Определя, съгласно Заповед № ЗМФ-1472 от 

29.11.2011 г. за определяне на нормативи за разходите при предоставяне на обществена 

информация по ЗДОИ, според вида на носителя, издадена от министъра на финансите 

(обн. ДВ, бр. 98 от 13.12.2011 г., в сила от 1.01.2012 г.), заплащане на разходите за 

достъп до предоставената информация в размер на 0.11 лв. с включен ДДС. Сумата 

следва да бъде внесена по сметка или в касата на СЕМ. 

ІІ. Уведомява Сдружение с нестопанска цел Християнски център, че поради 

неосъществяване на радиодейност от оператора, не са съставяни протоколи за надзор 

върху притежаваната от него Индивидуална лицензия за радиодейност № 431-

00451/26.07.2001 г. и върху програмния проект, програмната концепция и програмния 

профил. Уведомява Сдружение с нестопанска цел Християнски център, че не е 

притежавало регистрация, поради което не може да му бъде предоставено копие от 

удостоверението за регистрация.    

  Настоящото решение да се изпрати на Сдружение с нестопанска цел Християнски 

център, адрес: гр. Сливен, ул. „Булаир” 6. 

- „Програма Достъп до информация”. 

Антоанета Лозенска докладва за постъпилото искане и становището на  Емилия Станев 

– главен юрисконсулт, че може да бъде предоставена тази информация.  

София Владимирова каза, че според нея първо трябва да се изиска изричното съгласие 

на фирмата, след което да бъде разрешено предоставянето на договора.  
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Антоанета Лозенска каза, че след консултация с юрист от дирекция „Обща 

администрация” изводът е че трябва да се изиска разрешение от фирмата.  

Анюта Асенова каза, че се засягат интересите на трето лице и може да се приложи чл.17 

от Закона за достъп до обществената информация, който казва, че представлява 

търговска тайна и може да се стигне до нелоялна конкуренция. В искането не е уточнено 

за какво ще се използва предоставената информация.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за”(Мария Стоянова не присъства на гласуването):  
да бъде изпратено запитване до фирма „Томас Комерс Сервиз” ООД, както и копие от 

искането на Фондация „Програма достъп до информация”.  

 

Решение:  

ПО ТОЧКА ТРЕТА: Доклади на Дирекция „Специализирана администрация – НЛРПР” 

относно: 

а) осъществен надзор за наличие на скрити реклами и спонсорски заставки с 

лекарствени средства в програмите на доставчици на медийни услуги;  

Антоанета Лозенска докладва за извършено наблюдение на вечерните новинарски 

емисии за наличие на скрити реклами и спонсорски заставки с лекарствени средства в 

програмите: “БНТ 1”, “Нова Телевизия”, “ТВ 7” и “БТВ” за периода от 27.12.2012г. до 

31.12.2012 г. По отношение на скритата реклама в доклада са изброени т.нар. гранични 

казуси за съмнение за скрити реклами в новинарски емисии. По отношение на 

лекарствените средства, въпреки уведомлението изпратено от СЕМ до операторите и 

проведената на 12.12.2012г. кръгла маса, където е съобщено за полученото писмо от 

Агенцията по лекарствата, че лекарствени продукти, който се отпускат без лекарско 

предписание не биха могли да бъдат част от спонсорски заставки. Констатирано, е че 

продължава практиката лекарствени средства отпускани без лекарско предписание, да 

бъдат част от спонсорските заставки  на предавания. Предложен е проект на писмо до 

Изпълнителната агенция по лекарствата, като компетентен орган.  

 

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”:  да не бъде изпращано писмото до Изпълнителната 

агенция по лекарствата, но да бъде публикувано пресъобщение в което още веднъж да 

напомни позицията на ИАЛ, като компетентен орган по въпроса.  

 

б) експертен анализ върху практики за продуктово позициониране, реализирани в 

дейността на доставчици на медийни услуги, като частен случай тематичното 

позициониране; 

Емилия Радева докладва за изготвен анализ във връзка с тематично позициониране или 

позициониране. Констатациите в него сочат, че в предаване на Нова телевизия, често 

пъти се изтъкват неоправдано продукти. В този връзка СЕМ възложи на Емилия Радева 

да обобщи кратко констатираните случай и да бъдат поканени „Нова Броудкастинг 

Груп” АД  на среща с цел обсъждане на тази практика.  
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в) постъпили в СЕМ писма от: 

- Комисията по култура, гражданско общество и медии; 

Антоанета Лозенска докладва писмото от ККГОМ, което е във връзка с казуса Нина 

Чернева и предаването „Съдебен спор”. Приложен е проектът на отговор, който ще бъде 

изпратен до ККГОМ.   

 

- Администрацията на Президента; 

Антоанета Лозенска докладва постъпилото писмо във връзка с дейността на медиите 

като цяло. В него се изказва мнение за “слободията” в печата, радиото и телевизията  

през последните години, за това, че се съобщава и показва предимно за убийства и 

жестокости, а не се търси “добрата новина”. В писмото си господин Стоянов отправя 

предложение към Президента на Р България да се дадат правомощия на СЕМ, с които да 

“контролира  действията на медиите и да спира техните действия, ако прекаляват в 

отразяването на събития, които като помия да тровят съзнанието на хората”. Предлага 

също да „обяви Референдум, в който народа да си каже думата дали иска истински 

медии“…и пр. Приложен е проект на отговор, който ще бъде изпратен. 

 

 

- ЕПРА за процеса на консултиране и приемане на програма за 2013 г.; 

Антоанета Лозенска докладва постъпилото писмо. Приложен е проект на отговор който 

ще бъде изпратен.  

 

- организации за колективно управление на права, сродни на ФИЛМАУТОР; 

Антоанета Лозенска докладва за писма от сродни на ФИЛМАУТОР организации за 

колективно управление на права в чужбина, по казуса с не заплащането на авторски и 

сродни права, за използване на произведенията, записите и звукозаписите, включени в 

програмите на доставчиците на медийни услуги и във връзка с предстоящата среща по 

темата „препредаване”.  

Диляна Кирковска е обобщила постъпили в СЕМ писма от сродни на ФИЛМАУТОР 

организации за колективно управление на права. Приложени са писмата на ОКУП, 

адресирани както до Съвета за електронни медии, така и до Министерството на 

културата. 

Мария Стоянова сподели притеснението си от тези писма, които са получени, както в 

СЕМ така и в Министерство на културата. Попита Диляна Кирковска, какво предлага.   

Диляна Кирковска каза, че в случая само е обобщила шестте писма.  

Георги Лозанов каза, че на предстоящата среща с БАККО е важно да бъдат 

информирани, че Съветът повече няма да прави компромиси и трябва да се стигнат до 

споразумение.  

 

- „Фокс интернешънъл ченълс България” ЕООД; 

Татяна Тодорова каза, че в резултат от мониторинг на програма „Fox live” е 

установено, че преди блок с обозначена реклама е излъчен рекламен клип, който е 

съпътстван с надпис представящ продукта заедно програма „Fox live”. Изпратено е 
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писмо с искане да бъде предоставен сключения договор за търговско съобщение по 

отношение на продукта. След неколкократно разменени писма не е предоставен искания 

документ. Отправена е молба за среща, тъй като доставчикът смята, че така излъчения 

клип, представлява нова рекламна дейност.  

Анна Хаджиева предложи да бъде извършен мониторинг за времетраенето на 

рекламните блокове в чуждите програми, регистрирани в България, както и 

допълнителни действия по попълването на регистъра на чуждите програми. 

Мария Стоянова предложи от своя страна провеждането на съвместни заседания с 

регулаторните органи на съседните страни, като начало със Сърбия.  

Съветът приема за сведение и възложи да бъдат предприети действия по компетентност.  

 

 

- „СКАТ” ООД. 

Доротея Петрова докладва за излъчени кадри на програмата „БНТ1” в дискусионно 

студио в програма „СКАТ”. Изпратено е запитване до „СКАТ” ООД. В отговора си 

цитират чл.19в, ал.3 от ЗРТ и се подчертава, че двата откъса са включени изцяло с цел 

коментар и критика, а не с оглед информационния характер, който са имали при 

първоначалното им излъчване по „БНТ1”. Цитираният чл.19, ал.3 се отнася единствено 

до използването на кратките откъси от събития от значителен обществен интерес и се 

предават по силата на изключително основания от телевизионен оператор под 

юрисдикцията на Р България. Такива откъси могат да се използват единствено за 

актуално-публицистични предавания и новини в срок, не по-дълъг от 24 час, считано от 

края на събитието, като самият материал трябва да е с продължителност не по-голяма от 

90”. Съгласно чл. 72, т. 4 от ЗАПСП радио- и телевизионните организации имат права, 

сродни на авторското, върху своите програми. Съгласно чл. 91, ал.1 от ЗАПСП радио- и 

телевизионната организация, която е осъществила първоначалното излъчване или 

предаване на собствена програма, има изключително право да разрешава срещу 

заплащане записването, възпроизвеждането и разпространението на записите от 

програма (т.2). Съгласно ал. 4 при всяко използване на програмата по смисъла на ал. 1 

използващата организация е длъжна да съобщава по подходящ начин наименованието на 

организацията, която е осъществила излъчване или предаване на програмата. 

Неприложим в случая е и чл. 24 от ЗАПСП, който урежда случаите, при които без 

съгласието на носителя на авторското право и без заплащането на възнаграждение е 

допустимо използването на произведението, тъй като става въпрос за сродни на 

авторското права. Изводът, е че откъсите от програма „БНТ1” са включени без 

съгласието на БНТ т.е. без да са уредени правата между двата оператора, тъй като 

писмено разрешение от БНТ липсва. 

Георги Лозанов каза, че кадрите са използвани да информират зрителите. Обектът на 

критика не е БНТ, а по-скоро духовниците. 

Мария Стоянова поясни: „речта на духовниците”.  

Георги Лозанов поясни, че за да е цитат трябва самият продукт да е цитиран, заради 

негови качества или недостатък,  но това не е така. Това просто е неплащане на права. 

Да бъде подготвено и изпратено писмо до „СКАТ” ООД, с което да бъде информиран, че 

има авторски права, които следва да бъдат уредени, тъй като излъчените кадри не 
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представляват „цитат” по смисъл на Закона и да се обърне внимание, че това се случва 

за пореден път.  

 

г) административно-наказателни производства: АУАН №: 31, 32, 99, 102, 108, 113, 117 и 

118/2012 г. 

Доротея Петрова докладва АУАН № 31 и № 32 от 02.05.2012г.  

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: на основание чл. 54 от ЗАНН, АУАН № 31 и № 32 от 

02.05.2012г. се прекратяват.  

 

Доротея Петрова докладва АУАН 99/14.11.2012г., съставен за нарушение на чл.125в, т. 

1 от ЗРТ във връзка с чл. 126а, ал.5, т.2 от ЗРТ.  

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: приема случая за маловажен и предупреждава 

доставчика, че при следващо нарушение ще бъде санкциониран.  

 

Доротея Петрова докладва АУАН № 102/15.11.2012г., съставен за нарушение на 

чл.125в, т. 1 от ЗРТ във връзка с чл. 126а, ал.5, т.2 от ЗРТ. 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: приема случая за маловажен и предупреждава 

доставчика, че при следващо нарушение ще бъде санкциониран.  

 

Доротея Петрова докладва АУАН № 108/22.11.2012г., съставен за нарушение на 

чл.125в, т. 1 от ЗРТ. 

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за” (Анюта Асенова не участва в гласуването): 

възлага на Председателя да издаде наказателно постановление.  

 

Доротея Петрова докладва АУАН № 113/03.12.2012г., съставен за нарушение на чл.75, 

ал.8 от ЗРТ. 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: възлага на Председателя да издаде наказателно 

постановление. 

Доротея Петрова докладва АУАН № 117/17.12.2012г., съставен за нарушение на чл.17, 

ал. 2 от ЗРТ – допускане на разпространение на предаване, което е неблагоприятно и 

създава опасност от увреждане на физическото, психическото и нравственото и/или 

социалното развитие на децата, съгласно т. 35 от Критериите по чл. 32, ал. 5 от ЗРТ. 

Мария Стоянова предложи материалът да се изгледа за да може да се вземе правилно 

решение.  

След като материалът беше видян Съветниците взеха решение. 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: възлага на Председателя да издаде наказателно 

постановление. 
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Доротея Петрова докладва АУАН № 118/17.12.2012г., за нарушение на чл. 75, ал. 8 от 

ЗРТ. 

Анна Хаджиева каза, че ще се въздържи да гласува този АУАН, тъй като съгласно 

Закона за лечебните заведения рекламата на лечебни заведения е забранена..  

Решение:  

СЕМ реши с 4 (четири) гласа “за” и 1 (един) глас въздържал се (Анна Хаджиева): на 

основание чл. 54 от ЗАНН, АУАН № 118/17.12.2012г. се прекратяват.  

 

Антоанета Лозенска запозна Съвета с решение № 122 на ЕК от 10.01.2012г. (Жалба 

относно телевизионна реклама на сирене „Булка”) на Етичната комисия към 

Националният съвет за саморегулация, Комисията препоръчва спиране на процесната 

реклама. Срокът за изпълнение на решението на Етичната комисия е 5 работни дни от 

датата на получаване на решението. В посочения срок в Националния съвет за 

саморегулация следва да се представят доказателства за изпълнение на решението на 

Етичната комисия. Решението подлежи на обжалване при реда и условията на чл.18.1 от 

Правилника за приложение на  Националните етични правила за реклама и търговска 

комуникация в Република България.  

Постъпило е и писмо от Комисия за защита на конкуренцията в което информират СЕМ, 

че до момента в КЗК не е постъпвало искане по чл. 38, ал.1, т.3 от ЗЗК от 

заинтересованите страни или засегнатите страни във връзка с рекламата и съответно не 

са се произнасяли с решение. Постъпило е и писмо от Агенцията за безопасност на 

храните.  

Мария Стоянова – всички медии посочиха СЕМ с пръст, че едва ли не отказва да 

прояви активност по случая. Мартин Карбовски дори в ефир попита Председателя, как 

може да не може да ги санкционира рекламата. Ние, след обсъждане, казваме че нямаме 

възможност да реагираме.  Пишем на този, на който му е работа,  а те отговарят, че или 

не са сезирани, или не намират нередности. Предлагам да излезем със съобщение и да 

оповестим резултатите от запитванията, които сме направили, поради големия 

обществен интерес.  

Георги Лозанов каза, че след като отговорят всички сезирани институции отново ще 

бъде разгледат казусът.   

 

- Предложение за обявяване на конкурси за заемане на 2 свободни щ. бр. от длъжността 

„старши инспектор” в дирекция „Специализирана администрация”.  

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: да бъдат обявени конкурси по установения ред. 

 

ПО ТОЧКА ЧЕТВЪРТА: Доклади на Дирекция „Обща администрация” във връзка с: 

а) програма на Европейски проект за независими медии в сравнителните демократични 

системи (MEDIADEM); 

Цветана Дончева докладва постъпили покана и програма от MEDIADEM (Европейски 

проект за независими медии в сравнителните демократични системи) за провеждане на 

европейска конференция на 7 февруари 2013 г. в гр. Брюксел. 

Съветът прие за информация. 
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Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: 
б) осигуряването на необходими за дейността на СЕМ услуги от външни фирми; 

Румян Петров докладва за изтичащ договор със Службата за трудова медицина. 

Осигурени са три оферти.  

София Владимирова каза, че не е доволна от СТМ “Свети Георги” ЕООД предоставяла 

услугата на СЕМ през 2012г.  

Мария Стоянова подкрепи София Владимирова.  

Спаска Янева поясни, че функциите на Службата за трудова медицина се разделя на 

две:1. „Оценка на риска на работното място”; 2. Извършване на профилактични 

прегледи. Службите за трудова медицина в повечето случай предлагат и двете дейности, 

но може да се разделят и да бъде сключен договор с две отделни фирми.  

Анна Хаджиева предложи да се съберат още три оферти от други служби предоставящи 

тази услуга или за оценка на риска да бъде сключен договор с СТМ “Свети Георги” 

ЕООД, а да бъдат събрани още оферти за профилактични прегледи.  

Георги Лозанов предложи да бъдат събрани допълнителни оферти от службите 

предлагащи тези услуги, след което ще бъдат разгледани пакетите, които предлагат. 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: да бъде сключен договор с СТМ “Свети Георги” ЕООД 

за предоставяне на услугата „Оценка на риска на работното място”. Срок на договора 1 

година.  

 

Румян Петров докладва за изтичаща застраховка „Автокаско” на лек автомобил „Рено 

Меган”. Припомни, че за двата автомобилите „Форд Мондео” застрахователната полица 

е с ЗК „Армеец” и важи до края на октомври, а за всички останали автомобили е 

„Евроинс” АД, който изтичат на 31.03.2013г. Предложението е да бъде сключена 

застрахователна полица с ЗК „Армеец”.  

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: да бъде сключена застрахователна полица с ЗК 

„Армеец” за „Автокаско” на лек автомобил „Рено Меган” с ДК номер С 3091 ХА. 

 

 

 

в) обявяване на конкурс за длъжност „счетоводител” в отдел „Бюджет и финанси”. 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: 1. да бъде обявен конкурс за заемане на 1 щ. бр. 

„счетоводител” в отдел „Бюджет и финанси” към дирекция „Обща администрация” след 

01.02.2013г.   

2. Утвърждава: Заповед за обявяване на конкурса; Обявление за конкурса; Заповед за 

назначаване на конкурсна комисия.  

 

Румян Петров докладва докладна записка свързана с обявената обществена поръчка и 

сключеният вече договор с „Томас Комерс Сервиз” ООД, комисията която е разглеждала 
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офертата е установила, че фирмата предлага да продължи създаването на система за 

запис и наблюдение на всички достъпни радиопрограми, които се разпространяват 

онлайн. Комисията е преценила, че това предложение е извън предмета на обществената 

поръчка затова не може да влезе в този договор и предлага да бъде сключен отделен 

договор, като предложената цена за услугата е 200 лв. на месец без ДДС.  

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: да бъде сключен допълнителен договор с „Томас 

Комерс Сервиз” ООД.  

 

Решение:  

СЕМ реши с 5 (пет) гласа “за”: Георги Лозанов да ползва 2 (два) дни платен годишен 

отпуск от 17.01.2013г. до 18.01.2013 г. включително, като по време на отпуска да бъде 

заместван от София Владимирова - член на СЕМ. 

 

Румян Петров запозна Съвета със събраната информация относно системата за контрол 

на достъп до СЕМ. 

 

ПО ТОЧКА РАЗНИ:  Допълнителна информация 

1. Информация във връзка с Решение № 2221 от 19.12.2012 г., с което Комисията за 

регулиране на съобщенията с обяви намерение да проведе конкурс за издаване на 

разрешение за ползване на индивидуално определен ограничен ресурс – радиочестотен 

спектър, за осъществяване на електронни съобщения чрез електронна съобщителна 

мрежа за наземно цифрово телевизионно радиоразпръскване с национален обхват.  

 

2. Информация за постъпило писмо от „Ди Ви Би Ти” АД (копие до СЕМ), с което се 

заявява намерение за ползване на ресурс-радиочестотен спектър, съответно желание за 

получаване на разрешение от КРС и за участие в конкурса.  

  

3. Информация за постъпили писма от Волен Сидеров, председател на ПГ на ПП Атака 

до Люба Ризова, директор на „Новини и актуални предавания” на БТВ Медиа груп. В 

писмото, което е адресирано и до Председателя на СЕМ и до други лица,  се продължава 

кореспонденцията между г-н Сидеров и БТВ Медиа груп.  

 

4. Проект на съобщение по чл. 125в от ЗРТ, за събиране на данни от предприятията.  

 

5. Проект на писмо до БНР за представяне на отчет на 22.01.2012г.  

6. Информация относно проект на правила за работа (орган по цифровата телевизия). 

Доклад ще представи Емилия Станева – главен юрисконсулт, след заседанието на 

Органа по цифровизация 15.01.2013г. 

Материали приложени към Протокол № 02 
1. Дневен ред 

2. Доклад от Антоанета Лозенска с изх. № НД 04-30-07.2/14.01.2013г. 
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3. Доклад от Доротея Петрова с изх. № 19-00-81 (12)/10.01.2013г.  

4. Доклад от Гергана Шиникова с изх. № 34-00-477(12)/04.01.2013г. 

5. Доклад от Доротея Петрова с изх. № 34-00-819 (12)/09.01.2013г.  

6. Доклад от Гергана Шиникова с изх. № 19-00-190 (12)/10.01.2013г. 

7. Доклад от Доротея Петрова с изх. № 94-00-360 (12)/10.01.2013г.  

8. Доклад от Гергана Шиникова с изх. № 19-00-235 (12)/10.01.2013г. 

9. Доклад от Румян Петров с изх. № АСД-09 30-08.3 / 11.01.2013г. 

 

ЧЛЕНОВЕ НА СЕМ:  

Анна Хаджиева 

 

 

........................... 

 

Анюта Асенова 

 

.......................... 

 

Мария Стоянова  

 

 

........................... 

 

     

Георги Лозанов -  

председател 

 

........................... 

София 

Владимирова 

    

.......................... 

         

Старши специалист 

деловодител-

протоколчик: 

Магдалена Сергиева 

   

 

............................. 

     

 

 


